

2021 May 01 — July 15 線上報名及參賽作品上傳截止日期

臺北時間23:59 (GMT+08:00) Online Registration & Online Work Submission Deadline 23:59 (Taipei GMT+8:00) www.tisdc.org

臺灣國際學生創意設計大賽

Taiwan International Student Design Competition



本項學生設計大賽總獎金高達新臺幣450萬元・全球最大規模的國際學生設計大賽・國際設計組織授權合作設置獎項・免報名費及參展費

Total Prize Money is up to US\$150,000 • The Largest Student Design Competition in the World • International Design Associations Endorsed Special Prizes • No Registration or Presentation Fee required

活動主題:Regenerate/繼往開來,推陳出新;改變視角,再創新局

參賽資格:限定國內外高級中等以上學校在校學生(以網路截止報名時間為準,須為西元1991年4 月28日之後出生,年齡30歲以內。女性申請人於申請年限之前曾有生育事實者,每胎得 延長年限兩年) *應屆畢業生(2021年6月畢業)及新生(2021年9月入學)皆可報名參加。

參賽類別:產品設計類、視覺設計類、數位動畫類,共三類。

參賽時間:網路報名日期自2021年5月1日至7月15日 23:59 (臺北時間: GMT+08:00) 截止

頒發獎項:

產品設計類、視覺設計類、數位動畫類

年度大獎1名:獎金新臺幣四十萬元,獎盃一座,獎狀一紙 金獎(產品、視覺、動畫各1名):獎金新臺幣二十五萬元,獎盃一座,獎狀一紙 銀獎(產品、視覺、動畫各1名):獎金新臺幣十五萬元,獎盃一座,獎狀一紙 銅獎(產品、視覺、動畫各3名):獎金新臺幣六萬元,獎盃一座,獎狀一紙 佳作(產品、視覺、動畫各若干名):獎金新臺幣一萬元,獎狀一紙

國際設計組織特別獎(預計15名以上)

獎金新臺幣十萬元,獎盃一座,獎狀一紙

*國際設計組織指派的評審將從產品設計類、視覺設計類及數位動畫類入圍作品中,甄選出符合各國 際設計組織評選標準之作品作為此獎項之得獎者。

廠商指定特別獎:環境永續獎(2名) (由財團法人電路板環境公益基金會贊助)

獎金新臺幣十萬元,獎盃一座,獎狀一紙

*評審將從產品設計類及視覺設計類入圍作品中,甄選出具有「循環經濟發展意涵」之作品作為此獎 項之得獎者。

*針對此獎項之得獎作品,贊助單位有權使用、生產、製造、出版或為其他相關事項之行使,但如需 進行販售事宜仍需經過創作者同意才可進行。

2021 臺灣國際學生創意設計大賽執行小組

亞洲大學視覺傳達設計學系

地址 | 41354 臺中市霧峰區柳豐路500號

Email | tisdc.tw@gmail.com 網址 | www.tisdc.org Facebook | 臺灣國際學生創意設計大賽

Theme: Regenerate

Qualification: Students who currently enroll at senior high schools or above (Based on the deadline for online registration, participants must be born after April 28, 1991, and younger than 30 years of age. For female participants who have given birth before 30 years of age, are entitled to a 2-year extension per birth.). *Fresh graduates (graduate in June, 2021) and new students (enroll school in September, 2021) are also eligible. Categories: Product Design, Visual Design, Digital Animation Online Registration: May 1 to July 15, 2021, 23:59 (Taipei: GMT+08:00)

Awards:

Product Design, Visual Design, and Digital Animation Categories:

Grand Prix (1 winner): NT\$400,000 (approx. US\$13,000), an awarding cup and a certificate Gold Prize (1 winner for each category): NT\$250,000 (approx. US\$8,000), an awarding cup and a certificate Silver Prize (1 winner for each category): NT\$150,000 (approx. US\$5,000), an awarding cup and a certificate Bronze Prize (3 winners for each category): NT\$60,000 (approx. US\$2,000), an awarding cup and a certificate Honorable Mention (several winners for each category): NT\$10,000 (approx. US\$330) and a certificate

International Design Association Special Prize (at least 15 winners):

NT\$100,000 (approx. US\$3,300), an awarding cup and a certificate

* The jurors delegated by international design associations will select works that meet the evaluation criteria of each international design association among the shortlisted entries in the Product Design, Visual Design, and Digital Animation categories to win this prize.

Brand Specified Special Prize: Environmental Sustainability Award (2 winners):

(Sponsored by TPCA Environment Foundation)

- NT\$100,000 (approx. US\$3,300), an awarding cup and a certificate
- * The jury panel will select works "with significance for environmental sustainability" among the shortlisted entries in the Product Design and Visual Design categories to win this prize.
- * With regard to the winning entry of this prize, the sponsor will reserve the rights to use, produce, manufacture, and publish the winning entry or carry out other related activities. However, if the copyright is to be sold and transferred, the consent of the designer(s) will be required.

2021 Taiwan International Student Design Competition Executive Department of Visual Communication Design, Asia University Address No.500, Lioufeng Rd., Wufeng Dist., Taichung City 41354, Taiwan E-mail | tisdc.tw@gmail.com | Website | www.tisdc.org Facebook | Taiwan International Student Design Competition





Ministry of Education



















Collaborators







